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Coma - sovellusprojektin loppuesittely 
 
Aika: Tiistai 18.5 klo 14:45–15:45  
Paikka: Agora Auditorio 1 
 
Läsnä :  

• Coma-projektiryhmä 
��Hanna Alm 
��Kari Arkko 
��Pentti Nakari 
��Lassi Paavolainen 

• Projektiryhmän ohjaajat 
��Markus Inkeroinen 
��Tero Toivonen 

• Muut ohjaajat 
��Lari Kannisto 
��Kari Kärkkäinen 
��Jukka-Pekka Santanen 

• Tilaajan edustajat 
��Kirsi Majava 
��Tuomo Rossi 

• Muut osallistujat 
��Xetor-projektiryhmä 
��Muuta tiedekunnan henkilökuntaa. 

 
Lisäksi paikalla oli muuta yleisöä. 

1. Esityksen sisältö 

Kari Arkko aloitti kuvaamalla esityksen rakenteen ja esittelemällä 
projektiorganisaation. Tämän jälkeen Hanna Alm esitteli projektin taustaa 
sekä tehtävää. Hanna jatkoi esitystään kertomalla kesällä järjestettävästä 
ECCOMAS2004-konferenssista. Hanna vertasi konferenssia loppuesittelyyn 
selventääkseen konferenssin käsitteitä. Lopuksi Hanna kertoi projektin 
tuotoksista saatavista hyödyistä konferenssin järjestelijän sekä konferenssiin 
osallistuvan kannalta. 
 
Pentti Nakari kertoi omassa osuudessaan projektin tuottamista sovelluksista. 
Pentti kertoi myös mitä ohjelmointikieltä ja tietokannanhallintajärjestelmää 
projekti käytti. Tämän jälkeen Kari kertoi esimerkin avulla käyttöliittymän 
toiminnasta. Konetta käytti Lassi Paavolainen. Käyttöliittymä esimerkin 
jälkeen Lassi kertoi yleistä generoivan sovelluksen toiminnasta, jonka jälkeen 
näytettiin esimerkkiversio proceedings-julkaisusta. Proceedingsin esittelyssä 
Kari käytti tietokonetta ja Lassi selitti sivujen sisältöä. 
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2. Kysymyksiä 

K: Miten toimitaan, jos julkaisu on jaettu kahdelle levylle? Onko testattu? 
 
V: Tällöin kaikki artikkeleiden selaussivut tallennetaan molemmille levyille, 
mutta artikkelit jaetaan levyjen kesken. Mikäli artikkeli sijaitsee toisella levyllä, 
kuin koneessa oleva, annetaan käyttäjälle ilmoitus tästä. 
 
K: Voiko artikkelin sijoittaa kahdelle levylle? 
 
V: Ei voi. Artikkeli voidaan tällä hetkellä sijoittaa vain yhdelle levylle. 
 
K: Missä tiedosto muodossa artikkelit ovat levyllä? 
 
V: Artikkelit ovat pdf-muodossa. 
 
K: Voiko levylle tallentaa artikkeleita myös muissa tiedostomuodoissa? 
 
V: Tätä ominaisuutta ei ole mietitty, joten ei voi. 

3. Oma arvio 

Esitys sujui kokonaisuudessaan hyvin, eikä suurempia sekoiluja tullut. Pieni 
jännitys saattoi vaikuttaa hieman esiintymiseen. 

4. Palaute 

Kaikkia kuvailtiin selkeiksi ja rauhallisiksi esiintyjiksi, joiden äänen käyttö oli 
hyvää. Tällä kertaa myös katsekontakti oli kaikilla hyvä. Kesto oli sopiva 14 
minuuttia. Koko esitys arvioitiin keskimäärin magnan-tasoiseksi. 
 
Esityksen jälkeen vastaava ohjaaja Markus Inkeroinen esitteli 
projektiorganisaatiota ja kertoi projektista kokonaisuudessaan. Projekti oli 
lähtenyt todella nopeasti käyntiin, eikä alkuvaikeuksia ollut. Projektin oli myös 
pakko onnistua, sillä proceedings-julkaisu tarvittiin kesän konferenssia varten. 
Paineet oltiin kestetty hyvin ja ryhmä oli ollut motivoitunut koko projektin ajan. 
Projektin saamat risut tulivat siitä, etteivät kaikki osallistuneet tasapuolisesti 
ohjelmontiin, ja palaverien pöytäkirjat olisi voitu toimittaa luettavaksi 
nopeammin. Tällä hetkellä projekti ei ole arviolta kuin viikon myöhässä. 
 
Tilaajalla ei ollut Coma-projektista muuta kuin hyvää sanottavaa. Projekti oli 
edennyt odotusten mukaan, vaikkei tilaajalla ollut vielä alussa selvää tietoa 
kaikista vaatimuksista. Projektin jäsenet olivat olleet koko projektin ajan 
erittäin motivoituneita. Tilaaja kertoi myös, että Pentti Nakari ja Lassi 
Paavolainen jatkavat proceedings-julkaisun hiomista kesätöinä. Projekti oli 
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jopa kerennyt toteuttaa sovellukseen ylimääräisiä ominaisuuksia, jotka oli 
määrittelyssä jätetty toteutettavaksi mikäli aika riittäisi. 


